
  Zápis z 37. zasedání Akademického senátu FCHI dne 30. 6. 2016 
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení v březnu 2014) 
 
Přítomni: Doc. Ing. Vladimír Setnička, Ph.D. 402 

Dr. Ing. Pavel Vrbka 403 
Ing. Zdeněk Grof, Ph.D. 409 
RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D. 413  
Ing. Dušan Kopecký, Ph.D. 444 
Ing. Jiří Velas, dokt. st. program 
Ing. Marek Šoltýs, dokt. st. program 
Václav Chmela, student 

   
Omluveni: Ing. Jan Švihlík, Ph.D. 445 
 
 
Hosté:  Doc. Dr. Ing. Milan Jahoda, proděkan 
   Boleslav Zahradník, student 
  Elizabeth Lensmith, studentka 

   
   
1) Seznámení se zasedáním kolegia děkana ze dne 20. 6. 2016. Zápis z kolegia 

děkana: http://fchi.vscht.cz/fakulta/vedeni/kolegium-dekana/zapisy-kd/2016 

2) Pan proděkan Jahoda seznámil AS s připravovaným projektem z ESF (evropský 
sociální fond) – zkvalitnění výuky, lepší uplatnění studentů. Dále pan proděkan 
seznámil senát s přidělením investičních prostředků v rámci tohoto projektu. 

3) Senátoři probrali s panem proděkanem Formulář aktivit, který musí být vyplněný 
do 31. 7. Shodli jsme se na tom, že formulář není dokonalý a že nesplňuje svůj 
účel, plně informovat o aktivitách pracovníka. Pan proděkan slíbil, že se bude 
snažit, aby byl formulář smysluplnější. 

4) Dnem 30. 6. 2016 začíná funkční období pro studentské zástupce AS FCHI: 
Ing. Jiří Velas, doktorský studijní program 
Ing. Marek Šoltys, doktorský studijní program 
Václav Chmela, bakalářský studijní program 

 
Různé: 

1) Senátor Jiří Velas si za studenty stěžoval na rozesílání hromadných mailů. 
Studentům se nelíbí, že hromadné maily jsou všechny rozesílány prostřednictvím 
pana Mareše (důležité maily i technické maily – pro studenty nedůležité). Paní 
předsedkyně se pokusí pozvat v září na zasedání senátu nějakého zástupce 
z výpočetního centra. 

2) Senátor Chmela měl tři připomínky: 
a) Po ukončení Bc. studia studentům skončí platnost mailu a přístupu na školní 

servery i když už jsou přijati na Mgr. studium a budou tudíž ve studiu 
pokračovat. 

b) Návrh na zrušení indexů 
c) Stížnost na kvalitu jídla v menze Volha a Zikova. Dotaz, zda by menza Volha 

nemohla být otevřena i o víkendu. 
Protože všechny body jsou celoškolské problémy, sepíše paní předsedkyně dopis 
pro zástupce FCHI v akademickém senátu VŠCHT. 

 

http://fchi.vscht.cz/fakulta/vedeni/kolegium-dekana/zapisy-kd/2016


Příští zasedání AS FCHI bude upřesněno koncem srpna.  
 
 

RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D. 

předsedkyně AS FCHI 


